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Ett Folkets hus i Skärholmen 
 
Under föregående mandatperiod kämpade den rödgrönrosa majoriteten i skärholmen för att 
skapa förutsättningarna för att etablera ett folkets hus i Skärholmen. Vår politik var med och 
la grunden för denna strävan. I vår lokala utvecklingsplan och inom fokus skärholmen finns 
tydliga mål och ambitioner om att stärka föreningslivet och civilsamhället i Skärholmen. 
Tyvärr kan vi vittna om att Verksamhetsplanen för 2020 i Skärholmens stadsdelsnämnd har 
långt kvar till att uppnå Agenda 2030:s mål och delmål. Vi ligger tom under medelnivån för 
både Stockholm och landet i stort. Social och ekonomisk hållbarhet, som kräver långsiktiga 
strategier, utgör en betydande del de fem huvudsakliga utmaningar som har identifierats av 
nämnden och dess samverkansaktörer: 
• Uppväxtvillkor och utbildning 
• Försörjning 
• Bostäder, stadsutveckling och trygga offentliga miljöer 
• Hälsa och välmående samt 
• Demokratiskt deltagande, egenmakt och kollektiv förmåga. 
 
Vi menar att det är avgörande, i synnerhet för den sista punkten, att skapa fysiska platser som 
är långsiktigt avsedda för sociala möten och föreningsliv. Idag finns ett embryo till ett 
folkhusrörelse som drivs av föreningen FOLK. Idag är t.ex. Föreningen Folk hänvisade till 
ettårskontrakt och får endast göra mindre förändringar av lokalen för att den enkelt ska kunna 
återställas utifall fastigheten återigen behövs för skolundervisning. Därmed saknas också 
möjligheter för verksamheten att utvecklas.  
 
Föreningen FOLK är utifrån beskrivna som drivande kulturverksamhet, och har därmed 
förmånen att kunna stödjas av Kulturförvaltningen. Föreningen beskriver samtidigt sig själva 
som motiverade av att utveckla lokalt engagemang och delaktighet i både sociala och 
kulturella processer. De vill vara den mötesplats för föreningsliv som annars saknas i 
stadsdelsområdet, och som har potential att utveckla folkbildning. Ambitionen överlappar 
således med flera av nämndens i verksamhetsplanen identifierade utmaningar.  
 
Nämnden är drivande i utvecklingen av Fokus Skärholmen, som enligt beskrivningar lägger 
stor vikt vid en stadsutveckling som beaktar social hållbarhet.  
Vi önskar därför svar på följande: 
 

• Hur ser planerna ut med att etablera ett folket hus i skärholmen? 
• Hur samarbetar stadsdelsförvaltningen och nämnden med föreningen FOLK? 
• Vilka slags lokaler skapas inom Fokus Skärholmen för att föreningslivet genom 

FOLK ska kunna bedriva sina verksamheter strategiskt och långsiktigt? 


